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Beantwoording is openbaar/niet openbaar (doorhalen wat niet van toepassing is). 

 
Naam en fractie: Marieke le Noble, Hart voor BNM 

Datum indiening: 11 juli 2018 

Datum antwoord: 17 juli 2018 

Onderwerp: JOP Keverdijk 

 
Inleiding 
In de recente raadsmededeling over de JOP’s Keverdijk is aangegeven dat er voor is gekozen om 1 JOP in te richten op het 
voetbalveld aan de Keverdijk. In de raadsvergadering van xxx mei, waarin door het College vragen werden beantwoord naar 
aanleiding van de informatieavond van 22 mei, heeft het College toegezegd in overleg te gaan met de bewoners. Uit de 
raadsmededeling blijkt dat dit contact er is geweest met de bewoners rondom de Meerweg. Over het contact met de 
bewoners van de Keverdijk hebben wij de volgende vragen: 
 
Vraag 1 
Met hoeveel bewoners van de omgeving Keverdijk is er na de informatieavond van 22 mei contact geweest? 
 
Antwoord 
Er is met betrekking tot het voetbalveld langs de Keverdijk  in de periode tussen de bewonersavond en het publiceren van de 
raadsmededeling schriftelijk en per mail contact geweest met drie omwonenden en één bestuurslid van een vereniging. 
 
Vraag 2 
Spraken deze bewoners namens een comité/afvaardiging van de Keverdijk/Anna Meursstraat of zaten zij daar namens 
zichzelf? 
 
Antwoord 
De bewoners spraken namens zichzelf en het bestuurslid sprak namens het bestuur van de vereniging.  
 
 


